

EN: Powerful broad spectrum disinfectant
Nature of the preparation: Water-soluble powder

Active ingredients:
Potassium monopersulphate
Sodium dichloroisocyanurate

Content:
45% w/w
2.5% w/w

Disinfectant: bactericide, virucide, fungicide.
For use in barns, animal housing settings, such as on farms, in poultry plants, veterinary clinics, kennels and non-porous footwear.

Instructions

For use on hard non-porous surfaces such as floors, walls, countertops and footwear at 2% dilution (200 g product, add water up to 10 Litres). Remove all animals/poultry and their feeding and watering equipment from premises prior to disinfection. Remove all heavy soil, such as urine and fecal matter, from surfaces and objects prior to Disinfection. Following disinfection do not house animals/ poultry until areas have been ventilated. All surfaces and/or objects that will contact feed or drinking water should be rinsed with potable water before reuse.

Always maintain the dosage and contact time as indicated in the directions for use.

Directions for use:

First thoroughly clean all surfaces with an appropriate detergent and rinse before disinfection. Use a coarse spray (with low pressure) Use enough liquid allowing the surface to remain wet for 30 minutes (0,3 liter solution per square meter). Read the label before using.

Keep out of reach of children.

Storage:

Store away from foodstuffs and animal feedstuffs. Store tightly closed in a cool, dry place in original container away from sunlight.

PRECAUTIONS

CORROSIVE; CAUSES BURNS

Do not swallow. Do not get in eyes. Do not get on skin or clothing. Do not breathe fumes. Handle with care. Keep out of reach of children. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Use only in a well-ventilated area.

FIRST AID TREATMENT

If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes, rinse with water. If on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person to fresh air. Have the product container or label and Drug Identification Number (DIN) with you when calling a poison control center or doctor, or going for treatment.

DISPOSAL

For information on disposal of unused, unwanted product, contact the manufacturer or the appropriate municipal, provincial/territorial agency or product stewardship organization. Dispose of the empty container in accordance with municipal/provincial/territorial requirements.

Expiry date: 2 years after production date

Questions? please contact Schippers Canada

FR: Désinfectant puissant à large spectre

Nature de la préparation : poudre soluble dans l'eau

Matières actives :
Monopersulfate de potassium
Dichloroisocyanurate de sodium

Contenu :
45 % p/p
2,5 % p/p

Désinfectant : bactéricide, virucide, fongicide.

Destiné à être utilisé dans les étables et les installations d'élevage, p. ex. à la ferme, dans les batteries de volaille, les cliniques vétérinaires, les chenils, et les chaussures non poreuses.

Directives

À appliquer sur les surfaces dures non poreuses comme les planchers, les murs, les comptoirs et les chaussures à un taux de dilution de 2 %

(pour 200 g de produit, ajouter jusqu'à 10 litres d'eau). Évacuer tous les animaux et les volailles ainsi que le matériel d'alimentation et d'abreuvement avant la désinfection. Enlevez toutes les saletés lourdes, telles que l'urine et les matières fécales, des surfaces et des objets avant la désinfection. Après la désinfection, bien aérer les locaux avant d'y réintroduire les animaux/volailles. Toutes les surfaces et les objets qui seront au contact de l'eau d'abreuvement et des aliments doivent être rincés à l'eau potable avant d'être réutilisés.

Respecter en tout temps le dosage et la durée de contact indiqués dans le mode d'emploi.

Conseils d'utilisation :

Nettoyer d'abord toutes les surfaces avec un détergent approprié et rincer avant la désinfection. Utiliser un vaporisateur ordinaire (à basse pression) Utiliser suffisamment de liquide pour que les surfaces restent humides pendant 30 minutes (0,3 litre de solution par mètre carré).

Lire l'étiquette avant d'utiliser le produit.

Garder hors de portée des enfants.

Stockage:

Garder à l'écart des denrées alimentaires et des aliments pour animaux. Conserver dans l'emballage d'origine fermé dans un endroit frais, à l'abri de la lumière directe du soleil.

PRÉCAUTIONS

PRODUIT CORROSIF; PROVOQUE DES BRÛLURES

Ne pas ingérer. Garder loin des yeux. Ne pas mettre sur la peau ou les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Manipuler avec précaution. Garder hors de portée des enfants. Porter des gants / vêtements de protection / protection des yeux et du visage. Utiliser uniquement dans un endroit bien ventilé.

PREMIERS SOINS

En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas faire vomir. En cas de contact avec les yeux,

rincer à l'eau. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas de contact avec les vêtements, retirer les vêtements. En cas d'inhalation, transporter la personne à l'air frais. Ayez le contenant ou l'étiquette du produit et le numéro d'identification d'un médicament (DIN) avec vous lorsque vous appelez un centre antipoison ou un médecin, ou que vous vous rendez pour un traitement.

ÉLIMINATION

Pour plus d'information sur l'élimination des produits non utilisés, communiquer avec le fabricant ou avec l'organisme de compétence municipale, provinciale ou territoriale, ou encore avec une organisation prenant en charge l'élimination de ce type de produit. Éliminer les contenants vide conformément aux règles municipales, provinciales ou territoriales.

Date de péremption : 2 ans après la date de production

Des questions? Veuillez contacter Schippers Canada

UN3260



Danger

UFI: RP20-80TF-N00E-6FHG

23 LV 07

Batch:



Production date:



EXP:

